
 
Eijsden-Margraten,  29 juli 3024 
 
Geacht College, 
 
Graag legt de fractie PRO de volgende vragen aan u voor, met het verzoek hierop binnen gerede termijn te 
antwoorden. 
 
Onze fractie is benaderd door bewoners van de Burgemeester Wolfsstraat, op de hoogte van de plek waar 
de Karreweg zal uitmonden in de Burgemeester Wolfsstraat, die direct worden getroffen door de gevolgen 
van de aanleg van een rotonde, waardoor delen van hun erf zullen moeten worden afgestaan. Het 
bevreemdt ons dat wij van de plannen ter plekke als raad niet zijn geïnformeerd of daarbij zijn betrokken, 
hetgeen wij hierbij wensen voorop te stellen. 
 
1. Voor het aanleggen geldt, zoals u weet, een normenkader dat hiervoor geraadpleegd moet worden. 
Onze vraag: wat zijn de geregistreerde verkeersstromen ter plaatse en voldoen die aan de norm voor het 
aanleggen van een rotonde? 
2. Klopt het dat in het adviesrapport van Grenspaal 12 - opgesteld in opdracht van onze gemeente - een 
rotonde Niet als voorkeur uit de bus komt, maar juist als de minst aantrekkelijke optie van de drie die als 
mogelijkheden werden gezien? 
3. Als dit zo is, wat zijn dan de beweegredenen van de gemeente om toch voor deze oplossing te kiezen? 
4. En kunt u dan aangeven wat de kosten zijn van de aangedragen alternatieven in verhouding tot 
de kosten van de aan te leggen rotonde, inclusief de kosten van de onteigening en de daaruit te 
verwachten vertraging in de procedure? 
5. Hoeveel heeft de gemeente betaald voor dit advies dat niet is opgevolgd? 
6. Waarom vielen de als noodzakelijk geachte verkeerstechnische aanpassingen "buiten de scope van de 
plannen voor de Karreweg"? 
7. Waarom worden de honderdduizenden euro's voor dit project niet aangemerkt als projectkosten? 
8. De kosten voor deze minirotonde bedragen € 680.000,- exclusief de kosten van grondverwerving, de 
kosten van (niet opgevolgd) advies, de aanpassingen voor direct aanliggende bewoners (nieuwe erfgrens, 
toegang, evt. geluidswal, kering van autolichten voor direct aanwonenden, mogelijke verlegging van kabels 
en leidingen. Hoe zijn  deze kosten te bezien in het licht van de noodzakelijke besparingen in het licht van 
het ravijnjaar? 
 
Graag zien we de beantwoording van onze vragen op korte termijn. Onze vervolgvragen laten wij afhangen 
van een bevredigende beantwoording van deze set vragen. 
 
In afwachting en met groet, 
namens de fractie Pro, 
Franklin Boon 
 


